
2023-05-30
Kl. 19.00 i Nr. 37 hos Kenneth Jensen.

Agenda
1. Godkendelse af dagsorden og referat

Dagsorden og referat kunne godkendes af bestyrelsen

2. Opsamling på tidligere punkter

Skiltningen på vejene til og fra Violvænget sammen med Nordbyen. Morten er på sagen og
har en dialog med både kommunen og politiet.

Der bliver fortsat kørt stærkt på Violvænget. Der er kommet flere børn på vejen, og efter det
er blevet varmere i vejret, er de også begyndt og færdes mere ude.
Kenneth J vil lave et skriv og dele ud til alle beboere på Violvænget omkring, at nedsætte
hastigheden.

Der mangler fortsat rækværk til broen ved åen. Erling har fortsat en samtale med kommunen
omkring dette, og de vil vende tilbage så snart de har nyt i sagen.

3. Økonomi

Der blev brugt lidt økonomi til øl og sodavand til generalforsamlingen, men ved mødet d.
30.05.23 var der 35541.34 kr.

4. Eventuelt
Her blev drøftet løst og fast.


